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Van	  de	  redactie	  
	  
En	  dan	  is	  het,	  voor	  je	  het	  in	  de	  gaten	  
hebt,	  al	  weer	  bijna	  eind	  december	  en	  
staat	  2014	  voor	  de	  deur!	  	  
	  
Hier	  is	  het	  laatste	  Loopje	  van	  2013	  met	  
o.a.	  een	  terugblik	  op	  de	  brinkdagen(zie	  
de	  winnende	  vlag	  hiernaast).	  
Dorpsbelangen	  vraagt	  zich	  trouwens	  af	  
waar	  alle	  vlaggen	  gebleven	  zijn	  en	  wat	  
wij	  er	  mee	  gaan	  doen.	  Ideeën	  zijn	  
welkom!	  Het	  publicatiebord	  van	  
Dorpsbelangen	  kan	  voor	  suggesties	  
gebruikt	  worden.	  Er	  is	  informatie	  over	  
het	  eindejaar	  programma	  (Zie	  de	  
activiteitenkalender),	  een	  interview	  met	  
(alweer)	  nieuwe	  bewoners	  in	  Zeegse	  en	  	  
een	  nieuwe	  mollenpraat.	  
	  
Volg	  ons	  ook	  op	  facebook	  en	  twitter!	  
(https://www.facebook.com/	  
dorpsbelangen.zeegse)	  
	  
Veel	  leesplezier	  met	  dit	  nummer!	  
De	  redactie	  wenst	  iedereen	  een	  veilige	  
jaarwisseling	  en	  een	  gezond	  2014.	  

 

Colofon	  
	  
Redactie:	   Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  

Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	   Joke	  Gerds	  
	  
Adres:	   	  	   zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Kopij	  het	  liefst	  digitaal	  inleveren,	  anders	  in	  de	  
brievenbus	  bij	  de	  redactie.	  
Inleveren	  kopij	  voor	  het	  volgende	  nummer:	  
	  

februari	  2014	  
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Column	  
	  
Gelukkig nieuwjaar? 
	  
In	  dit	  laatste	  Zeegser	  Loopje	  van	  2013	  wil	  ik	  het	  toch	  
nog	  een	  keer	  met	  u	  hebben	  over	  het	  verkeer	  in	  Zeegse.	  
Zag	  ik	  eerst	  in	  november	  hoopgevende	  vernauwingen	  
verschijnen,	  kort	  daarop	  kwamen	  mannen	  met	  grote	  
machines	  heuveltjes	  aanleggen	  bij	  de	  in/uitgang	  van	  de	  
Goldakkers.	  Zou	  het	  dan	  toch	  nog	  goed	  komen	  in	  2013?	  
	  
Drie	  dingen	  vielen	  op:	  
Ten	  eerste	  was	  het	  helemaal	  niet	  netjes	  van	  de	  
gemeente	  dat	  ze	  de	  bewoners	  vooraf	  niet	  informeerden	  
over	  de	  werkzaamheden,	  maar	  ach	  een	  gemeente	  die	  
er	  is	  voor	  de	  burgers?	  Die	  hoop	  had	  ik	  al	  opgegeven.	  
Alle	  verhalen	  over	  eigen	  klantgerichtheid	  ten	  spijt.	  	  
	  
Tweede	  wat	  opviel	  was	  dat	  de	  onverwachte	  bezigheden	  
aanleiding	  waren	  tot	  dorpse	  incidentjes.	  Toen	  op	  enig	  
moment	  de	  Hoofdweg	  aan	  beide	  zijden	  afgesloten	  was	  
en	  je	  toch	  naar	  je	  werk	  moet	  en	  dan	  noodgedwongen	  
even	  een	  stukje	  gras	  meeneemt	  van	  een	  buurtgenoot,	  
dan	  is	  je	  loon	  geen	  welwillende	  houding,	  maar	  een	  
scheldpartij.	  Ik	  ben	  als	  mol	  blij	  dat	  mijn	  wegen	  
ondergronds	  en	  ondoorgrondelijk	  zijn……	  
	  
Als	  laatste	  punt:	  De	  werkzaamheden	  zijn	  klaar	  en	  zie:	  
Door	  de	  sluizen,	  over	  de	  heuvels,	  joh,	  je	  kunt	  
gemakkelijk	  met	  80	  of	  meer	  dit	  duffe	  dorp	  passeren,	  
dus	  waarom	  niet?	  Wat	  maakt	  het	  uit,	  dat	  er	  borden	  zijn	  
en	  snelheidsbegrenzers,	  dat	  er	  geen	  stoepen	  zijn,	  dat	  
mensen	  met	  een	  noodsprong	  in	  de	  berm	  belanden,	  dat	  
kinderen	  niet	  veilig	  buiten	  kunnen	  lopen?	  	  Zolang	  ik	  
maar	  mag	  racen….	  	  
	  
Wat	  gaan	  we	  hier	  als	  dorp	  in	  2014	  aan	  doen?	  Beginnen	  
met	  elkaar	  een	  veilig	  en	  respectvol	  jaar	  toe	  te	  wensen?	  
En	  zelf	  hierin	  het	  goede	  voorbeeld	  te	  geven?	  
	  
Momfer	  de	  Mol	  
	  

 
Activiteitenkalender 
	  
Zaterdag	  14	  december	  14.00	  uur	  
De	  kerstboom	  op	  de	  brink	  wordt	  
geplaatst.	  Alle	  kinderen	  mogen	  
meehelpen	  de	  boom	  te	  versieren.	  
Aanmelden	  bij	  Klaas	  Hooijer	  
0642091061	  
	  
Vrijdag	  20	  december	  v.a.	  20.00	  
uur	  
Onze	  jaarlijkse	  glühwein-‐avond.	  
Wij	  zien	  u	  graag	  in	  de	  tent	  op	  de	  
brink	  bij	  de	  kachel.	  
	  
Dinsdag	  31	  december	  v.a.	  12.00	  
uur	  
Oliebollenverkoop,	  gebakken	  
door	  vrijwilligers,	  de	  opbrengst	  is	  
voor	  jeugd	  van	  Zeegse,	  dus	  een	  
reden	  temeer	  om	  langs	  te	  komen.	  
	  
 

 
	  
	  



	   4	  

	  
 
 
 
 
 
	  
Een	  rustig	  jaar	  voor	  het	  bestuur,	  veel	  ideeën	  maar	  tot	  dusver	  geen	  reële	  plannen.	  
Wel	  een	  aanpassing	  op	  de	  Hoofdweg,	  die,	  verrassend,	  op	  een	  dag	  volledig	  
afgesloten	  werd	  tussen	  de	  beide	  afslagen	  van	  de	  Goldakkers.	  Ook	  de	  bewoners	  van	  
de	  Goldakkers	  moesten	  maar	  zien	  hoe	  van	  en	  naar	  hun	  huis	  te	  komen.	  Foutje	  van	  
de	  gemeente?	  Ja	  dus,	  eerlijk	  toegegeven,	  maar	  beslist	  niet	  handig.	  Het	  was	  	  
gelukkig	  maar	  voor	  enkel	  dagen.	  
	  
Ontwikkelingen	  Brink	  
In	  mei	  heeft	  de	  commissie	  een	  uitnodiging	  ontvangen	  van	  de	  gemeente	  voor	  een	  
gesprek	  over	  de	  voortgang	  van	  dit	  project.	  Samen	  hebben	  wij	  de	  plannen	  van	  de	  
gemeente	  bestudeerd	  en	  akkoord	  bevonden.	  De	  start	  zou	  plaats	  vinden	  in	  
september	  na	  de	  Zeegser	  Brink	  dagen.	  Na	  14	  september	  geen	  enkele	  reactie	  van	  de	  
gemeente	  gehad,	  dus	  maar	  even	  bellen.	  Tot	  onze	  teleurstelling	  moesten	  wij	  horen	  
dat	  het	  plan	  in	  de	  wacht	  is	  gezet	  in	  afwachting	  van	  de	  (mogelijke)	  start	  van	  de	  
aanpassingen	  op	  voormalige	  camping	  Molenkamp.	  	  
Dus	  is	  er	  nog	  geen	  aanbesteding	  gedaan	  en	  zijn	  er	  geen	  plannen	  gemaakt	  na	  mei	  jl.	  
Maar	  er	  is	  weer	  hoop:	  op	  28	  november	  was	  er	  een	  bericht	  van	  de	  gemeente	  dat	  
eind	  2013	  de	  aanbesteding	  zal	  plaats	  vinden	  en	  dat	  daarna	  de	  plannen	  volgen	  voor	  
de	  aanpassingen.	  Er	  komen	  elke	  keer	  weer	  veel	  vragen	  naar	  ons	  toe	  over	  wat	  er	  
met	  de	  Brink	  gaat	  gebeuren.	  Welnu	  dat	  is	  hetvolgende:	  Als	  eerste	  moeten	  de	  
wegen	  rondom	  de	  brink	  aangepast	  worden,	  dat	  is	  het	  hierboven	  beschreven	  plan	  
van	  de	  gemeente.	  Als	  dat	  klaar	  is,	  kunnen	  wij	  met	  de	  Boermarke,	  met	  externe	  
mensen,	  bedrijven	  en	  dorpsbewoners,	  de	  brink	  een	  ander	  aanzicht	  geven.	  
	  
Glasvezelinfrastructuur	  
ECO-‐Oostermoer	  is	  in	  oktober	  2013	  gestart	  met	  een	  haalbaarheidsonderzoek	  om	  
na	  te	  gaan	  of	  hier	  voldoende	  draagvlak	  voor	  is	  en	  of	  het	  geheel	  financieel	  haalbaar	  
is.	  Uitgangspunten	  hierbij	  zijn,	  dat	  er	  in	  principe	  bij	  iedere	  woning/	  bedrijf	  een	  
aansluitpunt	  komt	  en	  dat	  het	  toegankelijk	  is	  voor	  iedere	  portemonnee.	  Zie	  www.	  
Eco-‐Oostermoer.nl.	  Wij	  zullen	  dit	  volgen	  en	  u	  op	  de	  hoogte	  houden.	  
	  
Dorpshuis	  Oudemolen	  	  
De	  initiatiefgroep	  dorpshuis	  stopt	  ermee;	  het	  is	  nu	  weer	  aan	  de beheerstichting	  en	  
aan dorpsbelangen	  om	  te	  bekijken	  hoe	  verder.

Uit het bestuur  
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Op stap met de boswachter 
	  
Het	  is	  al	  weer	  enige	  tijd	  geleden,	  op	  22	  juni,	  dat	  een	  aantal	  inwoners	  van	  Zeegse	  
met	  de	  boswachter,	  Kees	  van	  Son,	  	  de	  omgeving	  van	  Zeegse	  ging	  verkennen.	  De	  
excursie	  was	  aangekondigd	  in	  het	  Zeegser	  Loopje.	  Op	  de	  bewuste	  dag	  hebben	  
dertien	  inwoners	  zich	  rond	  half	  tien	  verzameld	  bij	  het	  Witte	  Huis.	  Onder	  hen	  leden	  
van	  het	  bestuur	  van	  Dorpsbelangen	  en	  van	  de	  werkgroep	  Siepelveen.	  	  
De	  route	  liep	  over	  de	  Drentse	  Aa,	  langs	  weilanden	  en	  door	  het	  bos.	  Op	  
enthousiaste	  wijze	  vertelde	  de	  boswachter	  over	  het	  ontstaan	  van	  het	  gebied	  en	  de	  
vegetatie.	  Regelmatig	  werd	  gestopt	  om	  te	  horen	  welke	  bloemen	  en	  planten	  er	  
groeien	  en	  bloeien.	  Ik	  wist	  bijvoorbeeld	  niet	  dat	  er	  in	  het	  stroomgebied	  van	  de	  
Drentse	  Aa	  orchideeën	  voorkomen.	  	  
Na	  afloop	  van	  de	  excursie	  werd	  op	  het	  terras	  van	  het	  Witte	  Huis	  genoten	  van	  koffie	  
met	  gebak.	  Die	  dag	  waren	  de	  weergoden	  ons	  gunstig	  gezind,	  want	  het	  was	  de	  hele	  
tijd	  droog,	  terwijl	  het	  in	  de	  dagen	  ervoor	  regelmatig	  regende.	  Als	  je	  niet	  mee	  bent	  
geweest	  is	  het	  een	  gemiste	  kans.	  Zeker	  voor	  herhaling	  vatbaar.	  
	  
Hilda	  Hoepman	  
	  
De Sint in Zeegse 
	  
Op	  30	  november	  bracht	  de	  Sint	  een	  bezoekje	  aan	  Zeegse.	  
Een	  16	  tal	  kinderen	  waren	  aanwezig,	  en	  was	  heel	  gezellig,	  wat	  wist	  die	  Sint	  veel	  van	  
de	  kinderen	  in	  Zeegse,	  en	  wat	  een	  mooie	  cadeautjes	  nam	  hij	  mee	  echt	  wat	  ze	  graag	  
wilden	  hebben.	  (Foto’s	  opvragen	  bij	  Klaas	  Hooijer	  is	  mogelijk).	  
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Terugblik Zeegser Brinkdagen 2013 
	  
Een	  evenement	  dat	  gekenmerkt	  kan	  worden	  als	  en	  gezellig	  en	  breed	  georiënteerd	  
evenement.	  Op	  vrijdag	  een	  start	  met	  een	  12-‐tal	  vlaggen	  die	  de	  feesttent	  
omringden.	  De	  officiële	  opening	  ging	  gepaard	  met	  het	  suikerbieten	  gooien	  voor	  de	  
grootste	  afstand.	  De	  interesse	  voor	  de	  jeu	  de	  boules	  viel	  een	  beetje	  tegen,	  helaas.	  
Zaterdagmorgen	  viel	  letterlijk	  en	  figuurlijk	  in	  het	  water	  en	  daarom	  misten	  wij	  veel	  
toegezegde	  demonstraties,	  de	  middag	  was	  goed	  met	  een	  spannende	  Beach	  
Volleybal	  wedstrijd.	  De	  winnaar	  mocht	  een	  mooi	  houtsnijkunstwerk	  meenemen,	  te	  
bezichtigen	  op	  Schipborgerweg	  6.	  Zaterdagavond	  met	  BBQ	  en	  muziek	  was	  erg	  
gezellig,	  een	  dorpsbijeenkomst	  die	  zeker	  voor	  herhaling	  in	  vatbaar	  is.	  Dan	  de	  
zondag,	  die	  in	  het	  teken	  stond	  van	  muziek,	  kunst,	  toneel,	  heerlijke	  taarten	  en	  een	  
high	  tea,	  die	  kan	  naar	  alle	  tevredenheid	  als	  geslaagd	  genoemd	  worden.	  Kortom	  we	  
kunnen	  stellen	  dat	  deze	  opzet	  voor	  herhaling	  vatbaar	  is	  en	  de	  commissie	  is	  dus	  
zeker	  van	  plan	  om	  op	  de	  ingeslagen	  weg	  door	  te	  gaan.	  	  
	  
	  
 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Totempaal	  te	  zien	  bij	  Ribhouse	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Toneel	  tijdens	  brinkdagen	  
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Beach	  volleybal	  op	  de	  brinkdagen
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Interviews met inwoners 
Trijnie	  Martijn	  
	  
	  
Nieuwe	  inwoners	  in	  Zeegse	  
Ook	  de	  afgelopen	  maanden	  zijn	  er	  weer	  verschillende	  nieuwe	  mensen	  in	  Zeegse	  
komen	  wonen.	  Onder	  andere	  Rick	  Eilders	  en	  Marlies	  Helder.	  Zij	  wonen	  sinds	  2	  
september	  op	  Hoofdweg	  11.	  
	  
Kunnen	  jullie	  	  iets	  meer	  over	  jezelf	  vertellen?	  
Nou,	  we	  werken	  allebei	  voor	  de	  KLM,	  Marlies	  als	  stewardess	  en	  ik	  als	  piloot.	  Op	  
een	  mooie	  dag	  zijn	  we	  elkaar	  tegengekomen	  bij	  een	  ontbijt	  in	  Seoul,	  waar	  Marlies	  
toevallig	  ook	  geboren	  is.	  Dit	  is	  nu	  zesenhalf	  jaar	  geleden.	  
Vervolgens	  hebben	  we	  een	  hele	  tijd	  in	  Hilversum	  gewoond.	  
	  
Hoe	  komen	  jullie	  dan	  vanuit	  Amsterdam/Hilversum	  in	  Zeegse	  terecht?	  
We	  komen	  allebei	  uit	  het	  Noorden.	  Rick	  uit	  Zuidlaren	  en	  ik	  uit	  Bedum.	  Daar	  wonen	  
onze	  ouders	  ook	  nog	  steeds.	  Ook	  andere	  familieleden	  wonen	  in	  deze	  buurt.	  We	  
wilden	  beiden	  graag	  terug.	  Rick	  wilde	  niet	  naar	  Groningen,	  een	  beetje	  te	  kaal.	  
Ja,	  zegt	  Rick,	  in	  Drenthe	  is	  wat	  meer	  beschutting,	  meer	  bos,	  daar	  hou	  ik	  van.	  	  
	  
Toen	  zijn	  we	  tussen	  Groningen	  en	  Assen	  gaan	  zoeken.	  En	  uiteindelijk	  kwamen	  we	  in	  
Zeegse	  uit.	  ‘t	  Was	  wel	  lastig,	  want	  onze	  woonwensen	  lopen	  verschrikkelijk	  uiteen.	  
Ik	  ben	  opgegroeid	  in	  Zuidlaren,	  heel	  landelijk,	  bij	  het	  zandgat,	  en	  ik	  wilde	  graag	  een	  
hele	  grote	  tuin	  en	  het	  kan	  niet	  afgelegen	  genoeg	  zijn.	  
	  
Marlies:	  En	  ik	  kan	  overal	  wonen,	  ook	  in	  het	  centrum	  van	  Amsterdam,	  maar	  ik	  wil	  
wel	  graag	  mensen	  om	  me	  heen	  hebben.	  Nou,	  vind	  maar	  eens	  een	  huis	  met	  een	  
ruim	  perceel,	  vrij	  uitzicht	  en	  	  toch	  met	  buren.	  We	  hebben	  4,5	  jaar	  gezocht.	  Toen	  
werden	  we	  verliefd	  op	  dit	  huis,	  het	  was	  meteen	  raak.	  
	  
Is	  dit	  niet	  lastig	  te	  combineren	  met	  jullie	  werk/	  toch	  een	  heel	  gereis?	  
Ja,	  ja,	  ik	  ben	  vandaag	  teruggekomen	  uit	  Panama.	  Vaak	  nachtvluchten,	  met	  
tijdsverschil,	  dus	  daar	  moet	  ik	  wel	  aan	  wennen.	  Met	  de	  trein	  naar	  Hilversum	  was	  
dan	  gemakkelijker.	  
	  
Ik	  werk	  op	  dit	  moment	  voor	  KLM	  City	  Hopper	  en	  dat	  zijn	  Europese	  reizen.	  Erg	  veel	  
woon-‐werkverkeer	  hebben	  we	  niet	  en	  we	  reizen	  met	  de	  auto,	  dat	  is	  vanaf	  hier	  toch	  
het	  snelst.	  En	  nu	  kunnen	  we	  vanaf	  hier	  makkelijk	  even	  bij	  familie	  aanwippen.	  
Bovendien	  krijgen	  	  we	  binnenkort	  waarschijnlijk	  een	  hond,	  een	  puppy.	  Dat	  kan	  hier.	  
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Hoe	  lang	  doen	  jullie	  dit	  werk	  al?	  
Marlies:	  ik	  zeven	  jaar.	  Rick:	  en	  ik	  acht	  jaar.	  Heb	  nog	  in	  de	  goede	  tijd	  mijn	  opleiding	  
gedaan,	  hier	  in	  Eelde.	  Want	  tegenwoordig	  is	  het	  heel	  lastig	  een	  baan	  in	  de	  
luchtvaart	  te	  krijgen.	  
	  
Zeegse	  heeft	  weinig	  voorzieningen.	  Die	  missen	  jullie	  niet?	  
Nee	  hoor,	  we	  hebben	  allebei	  een	  auto	  en	  natuurlijk	  hebben	  we	  hier	  van	  te	  voren	  
over	  nagedacht.	  Geen	  punt.	  We	  missen	  geen	  dingen.	  We	  doen	  nu	  boodschappen	  
voor	  meerdere	  dagen.	  
	  
Hebben	  jullie	  nog	  tijd	  voor	  hobby’s?	  
Rick:	  staat	  momenteel	  een	  beetje	  op	  een	  laag	  pitje.	  Ik	  	  ben	  nu	  in	  de	  tuin	  bezig,	  vind	  
ik	  heerlijk.	  Leuk	  ook	  om	  alle	  vogels	  te	  zien.	  Nou,	  en	  dan	  moet	  ik	  later	  mijn	  
vishengels	  maar	  weer	  eens	  te	  voorschijn	  halen.	  Aan	  het	  huis	  gaan	  we	  geen	  grote	  
dingen	  verbouwen,	  misschien	  nog	  een	  kamertje	  opsplitsen.	  	  
We	  hebben	  een	  hele	  grote	  garage.	  Daar	  komen	  de	  spullen	  in	  voor	  de	  tuin.	  Ik	  heb	  
jaren	  moeite	  gehad	  om	  iets	  voor	  mijn	  verlanglijstje	  te	  vinden,	  maar	  nu	  puilt	  hij	  uit.	  
En	  we	  hebben	  al	  veel	  spullen	  van	  de	  buren	  gekregen.	  
Marlies:	  ik	  vind	  in	  de	  tuin	  werken	  ook	  leuk,	  maar…..ik	  heb	  een	  fobie	  voor	  slakken,	  
daar	  ga	  ik	  dus	  met	  een	  grote	  boog	  omheen.	  
	  
Hebben	  jullie	  nog	  last	  gehad	  van	  de	  storm?	  
Wij	  niet	  maar	  bij	  de	  buren	  stond	  een	  boom	  op	  het	  punt	  om	  neer	  te	  vallen,	  dat	  ging	  
net	  goed.	  Bij	  ons	  geen	  pan	  afgewaaid,	  alleen	  veel	  blad	  en	  takken.	  	  
Kortom:	  een	  fijn	  huis	  waar	  we	  met	  veel	  plezier	  wonen	  
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Persbericht  
 

Traditie wordt voortgezet met de Fletcher Kerstwensboom 
 
In Fletcher Hotel-Restaurant De Zeegser Duinen en Familiehotel Paterswolde kan vanaf 9 december 
weer een kerstwens achtergelaten worden in de kerstboom. De Zeegser Duinen en Paterswolde 
hechten veel waarde aan Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen en organiseren daarom voor 
de derde keer de campagne: De Fletcher Kerstwensboom. In deze kerstboom kunnen gasten en 
buurtbewoners een speciale kerstbal ophangen. Op deze kerstbal kan men aangeven wie een 5-
gangen verrassingsdiner verdient voor twee personen en waarom deze persoon dit verdient. 
 
De kerstbal, die in het hotel verkrijgbaar is, kan in de boom gehangen worden tot en met 31 
december 2013. Na afloop van de campagne wordt contact opgenomen met de winnaar van het 5-
gangen verrassingsdiner. Naast de kerstbalactie organiseren De Zeegser Duinen en Paterswolde nog 
andere leuke kerstactiviteiten. Tijdens Kerst worden er  een heerlijk ontbijt, gezellige brunches en 
uitgebreide diners georganiseerd. Voor reserveringen bij De Zeegser Duinen kan contact opgenomen 
worden via 0592-530099 of via email info@hoteldezeegserduinen.nl en voor Paterswolde  
050-3095400 of via email info@familiehotelpaterswolde.nl. 
 
Noot voor de redactie, niet voor publicatie: 
 
Voor vragen en meer informatie kan de media contact opnemen met hotelmanager Fletcher Hotel-
Restaurant De Zeegser Duinen, Jan Lenstra, via 0592-530099 of via email 
info@hoteldezeegserduinen.nl of hotelmanager Fletcher Familiehotel Paterswolde, Dick Postma, via 
050-3095400 of via email info@familiehotelpaterswolde.nl. 
 
 

	  
	  

Kerst met Wia Buze
Wegens groot 
   succes herhaald

Geniet van een live concert van Wia Buze 
onder live begeleiding van Chris Kleine. 
Vooraf kunt u genieten van een live cooking 
lunch met heerlijke typische Drentse 
regioproducten. Meer informatie vindt u 
DDQ�GH�DFKWHUNDQW�YDQ�GH]H�ñ�\HU�

Aanvang lunch 13.00 uur

Aanvang concert 14.30 uur

ZONDAG 22 DECEMBER 2013

incl. live cooking 

lunch en entree

2950
P.P.

Losse 

kaartverkoop

2250
P.P.

MEER INFORMATIE OF RESERVEREN?
Bel 0592 - 530 099 of mail info@hoteldezeegserduinen.nl

Schipborgerweg 8 | 9483 TL Zeegse
www.hoteldezeegserduinen.nlBel 0592 - 530 099 of mail info@hoteldezeegserduinen.nl

Vooraf kunt u genieten van een live cooking Vooraf kunt u genieten van een live cooking 

Bel 0592 - 530 099 of mail info@hoteldezeegserduinen.nl

13-01010 Leisure-Flyer-ZeegserD-Live Cooking Wia Buze-A5.indd   1 20-09-13   11:35
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
giro	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Geja	  van	  Zuiden	  
2	  vacatures	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Klaas	  Hooijer	  

• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
	  
	  
	  
	  
	  

 

 


